PRIME MINISTER - PREMIER MINISTRE

October 24-26, 2018

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone
attending the 6th International Conference on Violence in the
Health Sector.

This gathering gives participants an opportunity to discuss the phenomenon of
violence in the healthcare sector. Under the theme “Advancing the Delivery of
Positive Practice”, this year’s conference will explore the multiple facets of work
related aggression and violence in the health services, and underscore policies and
practices that minimize its prevalence.

I would like to commend the event organizers for increasing awareness about this
subject and providing a platform for open dialogue. I am certain that everyone in
attendance will leave with renewed enthusiasm to take on the challenges that lie
ahead.

Please accept my best wishes for a productive conference.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER - PREMIER MINISTRE

Du 24 au 26 octobre 2018

Cheéres amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses a
celles et ceux qui assistent a la 6° Conférence internationale sur la
violence dans le secteur de la santé.

Cet événement offre 'occasion de discuter du phénomene de la violence dans le
secteur de la santé. Placée sous le theme « Promouvoir la prestation de pratiques
positives », la conférence de cette année explore les multiples facettes de I’agression
et de la violence liées au travail dans les services de santé, et souligne les politiques et
les pratiques qui minimisent leur prévalence.

Je félicite les organisateurs de la conférence qui contribuent a la sensibilisation au
sujet de la violence et qui proposent un espace propice au dialogue ouvert. Je suis
convaincu que les participants repartiront avec un enthousiasme ravivé a ’égard des
défis qui les attendent.

Je vous souhaite une conférence des plus productives.

Cordialement,

Le tres hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada



